



紫罗蓝科技集团
VIOLETECH PIGMENTS CO., LTD

2021 年春季放假通知
CHINESE NEW YEAR HOLIDAY

尊敬的客户：
To Dear Customers:

时光荏苒，我们共同度过了非常不平凡的 2020 年。感谢您在过去的一年里给与的大力支持。

Highly appreciate your support during year 2020, a year of never before.

2021 年牛年春节即将到来，我司春季假期拟定于：

2021 年 2 月 10 日（腊月二十九）至 2 月 21 日（正月初十）

Our office and production will be shutdown from 10th Feb to 21st Feb, 2021 for the celebration.

结合国内新冠疫情，考虑到物流运输等因素，**我们强烈建议客户最迟不要晚于 1 月 15 日确认发货**。请大家根据生产需求提前做好备货计划，以免紧急或突发情况的出现

Taking into consideration of the Covid-19 and logistic situation currently, **we strongly suggest you to plan your delivery no later than 15th Jan., 2021**. Pls kindly work out your inventory plan in case of emergency.

最后，恭祝大家新春快乐，身体健康，财源滚滚，事事如意！
We sincerely wish you a happy, prosperous, healthy new year 2021!

山西紫罗蓝新材料科技有限公司
山东紫罗兰新材料科技有限公司

2021.01.06